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Vezet, vagy navigál? 
Szilveszter Rallye – Beszámoló 
 
Családi hétvégés programnak szánták a Szilveszter Rallye-t, csupán annyi volt a kérdés, 
hogy Markó Gergő ezen a futamon az autóban vajon melyik oldalon fog elhelyezkedni és 
tevékenykedni. Végül maradtak annál a felállásnál, hogy most még Gergő tekeri a 
kormányt, párja pedig az itinerből segíti a munkát.  
 
A 2013-as év legutolsó futamán, a Szilveszter Rallye-n is rajthoz állt Markó Gergő, akinek 
ezúttal párja, Bordás Gréta diktálta az itinert. Grétának szintén hobbyja a versenyzés, 
Gergő pedig szerette volna, ha ezen a versenyen egy autóban ülnek.   
 
Markó Gergő: „Az eredeti terv az volt, hogy a Hondával megyünk, Gréta vezet, én 
navigálok… az mindenképp nagyobb poén lett volna, de az autó későn készült el, csak 
nagyon keveset tudtunk vele menni, de én már az idő alatt is éreztem, hogy 
pánikrohamokban fogok szenvedni – „fékezzél már, fékezzél!” -, úgyhogy inkább abban 
maradtunk, hogy ezúttal én vezetek, ő pedig úgyis profin navigál. Jól éreztük magunkat, 
függetlenül attól, hogy most probléma tornyosult probléma hátán. Mivel bulinak fogtuk 
fel, nem volt ez annyira zavaró, inkább most jöjjenek elő a gondok, mint egy ORB futamon. 
Úgy álltunk oda a rajtba, hogy az autóval nem sokat foglalkoztunk előtte, se szűkítő, se 
bővítő, se egyéb, csak kerestünk négy használt gumit, és azokat nulláztuk le a végére.” 
 
Szombaton hatalmas ködben kezdték a versenyzést, aminek Gergő még örült is, hiszen, 
hasonlóan vélekedik az ilyen körülményekről, mint a kis Vuk mesében is hallható, „a 
sötétség, a köd és az eső nekem mind a barátom”. De azért annak még Gergő is örült, hogy 
a köd és a tél ellenére a pályák nem voltak lefagyva, így a nyálkás utakon, és az egyre 
melegedő időben nullázhatták le a beszerzett használt abroncsokat. És persze, amikor csak 
tudtak, mosolyogtak a verseny közben.  
 
Markó Gergő: „Ebben a nemzetközi mezőnyben is egész jó időkkel letaláltunk! Szombat 
este a 216. helyen álltunk, majd másnap 169 hellyel léptünk előre, ami azt hiszem egy igen 
kiváló teljesítmény volt részünkről! ” 
 
Nem izgulták túl magukat ezen a futamon, inkább tekintették ezt év végi szórakozásnak, és 
kikapcsolódásnak, mint valódi versenyzésnek. Béres Laci (az állandó navigátor) is 
megkérdezte Gergőtől, hogy miért nem úgy megy Grétával az oldalán, mint vele szokott, 
amire mindössze annyi választ kapott, hogy „mert Grétát szeretem, Téged nem!”  Hogy a 
közös jövőjükre ez a vicces megjegyzés hogyan hat, azt nem tudni egyelőre, de az már 
most biztos, hogy Grétával nem tudná elképzelni „élesben” a rallye-zást.  
 
Markó Gergő: „Nem tudnék úgy versenyezni, hogy a párom ül mellettem, nálam ez az 
érzelmi oldala miatt nem működik, engem nagyon lassít ez a történet. Biztos, hogy a 
jövőben is csak bulifutamokra fog korlátozódni a közös versenyzés, ez egy olyan karácsonyi 
ajándék volt, és így is fogtuk fel. Biztos lesz még olyan is, amikor ő vezet és én navigálok, 
de arra nekem jobban rá kell készülnöm! ” 
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Bordás Gréta: „Hatalmas élmény volt ez a Szilveszter Rallye, ez egy egészen más érzés, más 
világ, más kategória, melyet ezúton is köszönök Gergőnek! Olyan élményekben volt 
részem, amiben eddig még soha, mert például 195 km/h-s tempóval megérkezni a 
lassítóhoz… az olyan „jajj-jajj” felkiáltásokat hozott elő belőlem, eszméletlenül jó volt! Nem 
gondolom, hogy együtt folytatnánk a versenyzést a jövőben, az ilyen közös programot 
megtartjuk a bulifutamokra. Köszönöm a csapatnak, a szüleimnek, testvéremnek és 
mindenkinek, aki eljött megnézni minket!” 
 
Gergőék már javában készülnek a 2014-es szezonra, a tervek szerint a magyar 
bajnokságban, a 3. kategóriában szeretnének teljes évet futni. Bíznak benne, hogy egy jó – 
és valóban megvalósuló – bajnokságban versenyezhetnek.  
 
Markó Gergő: „Szeretnék köszönetet mondani a partnereinknek, és mindenkinek, aki 
segítette a 2013-as évi versenyzésünket. Köszönet a páromnak, aki nagyon jól mondta 
ezen a legutóbbi futamon, és természetesen köszönettel tartozom az anyós-após párosnak 
is, akiknek eljátszottunk az idegrendszerével, amikor az első napi, esti szakaszon későn 
érkeztünk… ott volt stressz, előjöttek a „régi szép idők” emlékei. Köszönet a csapatnak, 
Janiéknak, Lacinak, Öcsinek és „all in”! Boldog új évet kívánunk mindenkinek!” 
 


